
For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong   jesslynwong@mediacorp.com.sg
Grace Chia     gracechia@mediacorp.com.sg
Pamela Teo     pamelateoww@mediacorp.com.sg
Tracy Sim     tracysim@mediacop.com.sg
http://contentdistribution.mediacorp.sg

D E L I V E R I N G  A W A R D - W I N N I N G
C O N T E N T  T O  T H E  W O R L D

与世界分享优质内容

S C R I P T E D



For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong   jesslynwong@mediacorp.com.sg
Grace Chia     gracechia@mediacorp.com.sg
Pamela Teo     pamelateoww@mediacorp.com.sg
Tracy Sim     tracysim@mediacop.com.sg
http://contentdistribution.mediacorp.sg Information correct at time of printing

Language: Chinese

AFTER THE STARS 
A struggling starlet Tian Ai (Jeanette Aw) was dragged through the mud when a senior smeared her 
reputation. But in a turn of event, her reputation was revived, winning her not just fans and sponsors but 
also an international award. But on the day of the award, Tian Ai met with an accident and her face was 
disfigured…

Many years later, Tian Ai has switched career and is now an artiste manager at Guo Yu’s (Shaun Chen) 
company. Guo Yu poaches a top notch artiste manager Yi Ting (Jojo Goh), and Tian Ai often competes with 
her to come out top. But admiration and friendship soon develop between the two, however that was put to 
the test when both women fall in love with Guo Yu.  

Tian Ai regains the memory she lost during her accident, and remembers how Guo Yu treated her in the past. 
Her love turns to hatred as she sets about exacting her revenge, but when she finds out the truth behind Guo 
Yu’s past action, she is devastated...can she still turn back time and stop the wheel of vengeance? 

Cast: Shaun Chen, Jeanette Aw, Jojo Goh, Kelly Liao, Cynthia Koh, He Ying Ying, Steven Chiang,  
 Lin Mei Jiao, Danny Lee, Jasmine Sim, Brian Ng, Chen Bei Jiang, Dawn Yeoh, Christopher Lee,  
 Apple Hong, Darren Lim 

攻星计
奋斗数年仍寂寂无名的天爱（欧萱）因阿姐抹黑自己的声誉，顿时变成过街老鼠。经过命运的翻转， 

天爱得回了自己的声誉、不仅赢得了粉丝和赞助商的喜爱，也入围了国外影展的最佳女主角。然而在影展

那天，天爱遇到了车祸而遭毁容 ...

多年后，天爱改行并成为国瑜（陈泓宇）公司的经纪人。国瑜请来王牌经纪人怡婷（吴俐璇），天爱也常

因争取业绩和怡婷竞争。一次次的交手让两人产生了惺惺相惜的情谊。但这场情谊将在彼此爱上国瑜时 

面临考验。

当天爱逐渐恢复记忆时，发现国瑜曾负心于她。天爱对国瑜的爱变成了痛恨，导致她一度想报复。但当她

发现国瑜当日负心是有不得已的苦衷时，自己感到非常绝望。天爱还能挽回一切，阻止复仇的狂澜吗？

演员：	陈泓宇、欧萱、吴俐璇、廖奕琁、许美珍、何盈莹、江常辉、林梅娇、李博翔、沈家玉、黄超群、 

 陈旆江、姚懿珊、李铭顺、洪乙心、林明伦

Episode: 22 x 60 minutes
Producer: Wawa Pictures 
Distributor: Mediacorp


